
Vuurwerk moet blijven 
 
Het is weer bijna oud en nieuw en de discussie rondom vuurwerk begint weer. Er zijn veel 
kinderen die niet kunnen wachten om weer vuurwerk af te steken. Natuurlijk zijn er ook de 
volwassenen die zich deze avond weer even kind voelen. Het spannende moment van het 
aftellen naar twaalf uur en daarna kijken naar al het mooie siervuurwerk in de lucht. 
Persoonlijk kan ik hier het hele jaar weer naar uitkijken. Vandaar ook de stelling: vuurwerk 
moet blijven.  
 
Allereerst is de omzet van het vuurwerkverkoop optimaal. Er is een gezamenlijke omzet van 
65 miljoen euro. Dit is natuurlijk een groot voordeel, zowel voor de bedrijven die vuurwerk 
verkopen, als voor de vuurwerkfabrikanten. Door deze extra werkzaamheden verdienen 
personeelsleden ook wat extra.  
 
Daarnaast is het vuurwerk een echte traditie. Generaties lang wordt er al om twaalf uur 
vuurwerk de lucht ingeschoten. Het is een gevoel van gezelligheid en gezamenlijkheid. Samen 
met familie, vrienden of buren naar buiten, die je anders niet zo vaak ziet. Het is een 
mogelijkheid om op straat even sneller een praatje met iemand te maken, wat je anders niet 
zo snel zou doen.  
 
Een andere kant van vuurwerk is dat er veel ongelukken mee gebeuren. Alleen blijkt dat veel 
van deze ongelukken komen door illegaal vuurwerk, of door legaal vuurwerk dat verkeerd 
wordt afgestoken. Maar als legaal vuurwerk via de juiste gebruiksaanwijzing wordt afgestoken 
en als de nodige veiligheidsmaatregelen worden genomen, zoals veiligheidsbrillen en er geen 
nylon kleding wordt gedragen door diegene die het vuurwerk afsteekt, gebeuren er bijna geen 
ongelukken met legaal vuurwerk.  
 
Kortom: legaal vuurwerk moet blijven. De omzet die gedraaid wordt met de verkoop van 
vuurwerk en de traditie die veel gezelligheid met zich mee brengt, moet ook komend jaar weer 
blijven.  
 


